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Afdeling 18, Venneslaparken og Saloparken 
 

Referat af bestyrelsesmøde 
 

 

Dato 4. marts 2025 Sted Beboerhuset, mødelokale i kælderen Fraværende   

Tid Kl. 18.30 Deltagere Larry, Birthe, Mette, Jane, Anne Lise og Helle Referent Jane 

 

Emne Uddybning af emnet Information/ Beslutning Ansvar 

Godkendelse af dagsorden  
 

Dagsorden blev godkendt. 
 

Information fra formanden 
 
 Intet at berette. 

 

Information fra bestyrelsen 
 

Der arbejdes på et nyt nyhedsbrev. Birthe 

Drifts- og vedligeholdelsesplan 
Møde med Domi Bolig torsdag den 
27. marts 2025 kl. 16.00. 

Forskellige emner til mødet blev 
noteret. 

Alle 

Velkommen til nye beboere  Fordeling af nye indflytninger. 2 nye indflytninger. 
Jane 

Anne Lise 

Henvendelser fra beboere 
 

”Kære afdelingsbestyrelsen 

Jeg har netop siddet og læst jeres 

referat fra sidste møde, og det undrer 

mig, at vi i afdelingen ikke for længst 

har kasseret den nuværende 

storskraldsordning, og er gået over 

til, at hver mand selv bestiller Reno 

Syd ved behov.  

For det første, så står vi som beboer, 

hver i sær til ansvar for det affald vi 

sætter ud, og der vil ikke være behov 

for, at vores viceværter skal rydde op 

efter os.  

For det andet, så tænker jeg, der er 

mange penge at spare. Det kunne 

være interessant, om I som 

afdelingsbestyrelse, i samarbejde 

med DOMi, ville lave et regnestykke 

over, hvor mange penge der rent 

faktisk er at spare, ved at skippe 

ordningen.” 

Vi tager emnet op når vi holder møde 
ang. drifts- og vedligeholdelsesplanen. 

 

Eventuelt  
 Bestyrelsen påtænker at afholde et 

sankthansarrangement. Mere herom 
senere. 

Alle 

 


